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Zápisnica z 1. stretnutia Komisie finančnej a rozpočtovej komisie 
 
 
Termín:  pondelok 30.1.2022 o 18:00 hod. 
 
Miesto:  knižnica KD 
 
Prítomní:   

Martin Kotvas– predseda komisie, 
poslanec 

Martina Dobrovodská – starosta  
Ján Masár – člen 
Miroslav Antol – poslanec, člen 
Viliam Páleník – poslanec, člen 
Barbora Takáčová – člen 
Soňa Vallová - člen 

Michal Páleník – poslanec 
Zuzana Vallová – poslanec 
Lenka Astalošová - poslanec 
Tatiana Svetláková – ekonom obce 
 
Neprítomný: 
Luboš Harmata - člen 

 
 
Program: 
 
1 – návrh rozpočetu obce na 2023 / rezervný fond 
2 - zámer prenájmu pozemku pre BSK na vybudovanie cyklotrasy 
3 - zámer zníženia nájomného na prenajatom pozemku Farma Fresh 
4 - výzva na dotácie z rozpočtu obce 
 
Pán Harmata chybou v zozname emailových adries na úrade nebol o stretnutí riadne informo-
vaný.  
 
 

1. Návrh rozpočtu na rok 2023  
 
Pani Svetláková ekonómka obce vysvetlila prítomným podrobne návrh rozpočtu. Návrh 
rozpočtu je pripravený podľa schválenej programovej štruktúry predošlým zastupiteľstvom. 
Jeho podrobnejšiu verziu si členovia prešli položku po položke na strane príjmovej aj 
výdavkovej. Rozpočet je vyrovnaný, zvýšené ceny energií pre energetickú krízu v rozpočte 
vykrýva z časti rezervný fond, maximálne do výšky 40 000 €. Obec nevie ako budú 
zastropované ceny a koľko reálne sa bude kompenzovať ich nárast. Predpokladá sa, že 
čerpanie rezervného fondu nebude musieť byť tak vysoké. Okrem energií obec v rozpočte 
zaťaží aj povinné zvýšenie platov zamestnancov vo verejnej správe. Štát na takéto navýšenie 
obciam prostriedky nedal. Obec tento rok čaká výstavba tretieho pavilónu materskej školy, 
získala prostriedky z eurofondov. Spoluúčasť vo výške 5% investície bude uhrádzať 
z poplatku za rozvoj. 
 
 
Odporúčanie: Finančná komisia prerokovala návrh rozpočtu na rok 2023 a výhľadové rozpočty 
na roky 2024 a 2025. Komisia odporúča schváliť návrh rozpočtu a zobrať na vedomie 
výhľadové rozpočty.   
 
. 
 

2. Zámer prenájmu pozemku pre BSK na vybudovanie cyklotrasy 
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Pani Dobrovodská vysvetlila členom komisie zámer na prenajatie pozemku zo strany BSK. Na 
pozemku bude podľa projektu obce vybudovaná cyklotrasa, ktorú obec má povolenú. Na BSK 
bude prevedené právo stavebníka a bude cyklotrasu budovať na svoje náklady. Pozemok k tomu 
potrebný si chce prenajať od obce na 25 rokov za 1 euro ročne osobitným zreteľom. Na 
zastupiteľstve je potrebné tento zámer schváliť. BSK si prenajme celý pozemok a po realizácií 
stavby bude dielo zamerané geometricky a odčlení sa len časť pozemku s cyklotrasou, ktorá 
zostane v nájme. 
 
 
Odporúčanie: Finančná komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu prijať zámer prenájmu 
pozemku.  
 
 

3. Zámer zníženia nájmu na prenajatom pozemku Farma Fresh 
 
Pani Dobrovodská predniesla žiadosť spoločnosti Farma Fresh o zníženie nájmu na pozemku, 
ktorý má spoločnosť prenajatý od obce za účelom vybudovania cestného telesa ako prístupovej 
komunikácie. Spoločnosť má podpísanú nájomnú zmluvu, kde v prvom roku mala platiť 1 euro 
nájom za mesiac a následne 2 roky 2500 € za mesiac. Spoločnosť požiadala obec, aby mala 
úľavu na nájme ďalší rok, pre zdržanie pri majetkovo právnom vysporiadaní pozemkov na 
potrebnú šírku pre komunikáciu. Nie vinou nájomcu nastali okolnosti, ktoré predražili 
a spomalili majetkové vysporiadanie. Členovia po diskusií navrhujú vzhľadom na už prvú 
kvartálnu faktúru zaslanú nájomcovi, aby úľava začala 1.4.2023 a navrhujú schváliť na 6 
mesiacov. 
 
 
Odporúčanie: Finančná komisia odporúča poslancom schváliť zámer zníženia nájmu na 
obdobie od 1.4.2023 do 30.9.2023. 
 
 

4. Výzva na dotácie z rozpočtu obce. 
 
Pani Dobrovodská informovala členov komisie, že vzhľadom k tomu, že združenia v minulom 
roku nepodali žiadosti o dotácie z rozpočtu v požadovanom termíne. Poslanci schválili zmenu 
VZN, aby mohli vyhlásiť mimoriadnu výzvu na dotácie pre rok 2023. Návrh je, že výzva bude 
otvorená do 28.2.2023 na podanie žiadostí s tým, že obec pre tento rok, kedy oslavuje 100 rokov 
podporí projekty, ktoré budú spolupracovať s obcou na oslavách 100ho výročia. Členovia 
komisie súhlasia s návrhom p. starostky. 
 
 
Odporúčanie: Finančná komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť výzvu na dotácie 
s navrhovanou podmienkou spoluúčasti na oslavách 100ho výročia obce. 
 
 
V Zálesí, dňa 30.1.2023       

 
Zápis: Martin Kotvas , predseda komisie 


